
 
Asociácia hasičov na dôchodku 

 

 

 
Zápisnica 

 z Valného zhromaždenia Asociácie hasičov na dôchodku 
konaného dňa  12. februára 2025 o 09:30 hod. na Strednej škole požiarnej ochrany  

MV SR, Bytčianska 89/2, 010 03 Žilina – Považský Chlmec 
 

Prezentácia členskej základne 
prítomní:  počet prítomných delegátov: 47 
hostia: počet prítomných hostí: 6 
prezident HaZZ MV SR     plk. Ing. Adrián Mifkovič  
riaditeľ školy SŠPO MV SR     pplk. Ing. Marek Langa 
dekanka Fakulty BI ŽU     doc. Ing. Eva Sventeková, PhD. 
prezident APVV         JUDr. Hristo Gluškov 
vedúci Katedry požiarneho inžinierstva FBI   doc. Ing. Jozef Svetlík PhD. 
hlavná garantka študij. programu Záchr. služby FBI  prof. RNDr. Iveta Marková PhD. 
 
K bodu č. 1 – otvorenie a schválenie programu 
Predsedajúci valného zhromaždenia Asociácie hasičov na dôchodku (ďalej len „AHD“) Ing. 
Michal Jurdík, otvoril rokovanie valného zhromaždenia, privítal delegátov a prítomných 
hostí. Zároveň prítomných informoval, že Valné zhromaždenie (ďalej len „VZ“) AHD bolo 
zvolané v zmysle stanov asociácie a konštatoval, že je uznášaniaschopné. Navrhol aby 
v programe na VZ boli body 5 a 6 presunuté ako body 4 a5, a bod 4 presunutý ako bod 6.   
Takto upravený návrh programu predložil predsedajúci na schválenie: 
1)  otvorenie 
2)  voľba zapisovateľa a overovateľa 
3)  voľba mandátovej komisií 
4)  odovzdanie ocenení 
5)  vystúpenie hostí 
6)  správa o činnosti asociácie 
7)  prestávka 
8)  voľba volebnej a návrhovej komisii 
9)  správa o hospodárení za rok 2024 
10)  správa kontrolóra za rok 2024 
11)  návrh zmeny stanov 
12)  návrh plánu činnosti na rok 2025 
13)  návrh rozpočtu na rok 2025 
14)  voľba členov predsedníctva AHD  
15)  diskusia 
16)  návrh uznesenia: 
17)  záver 
Predsedajúci VZ vyzval prítomných na schválenie programu. 
Hlasovanie:      za: 46; proti 0; zdržalo sa 0 
 
K bodu č. 2 – voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice  
Za zapisovateľa zápisnice bol navrhnutý p. Igor Palkovič 
Ako overovateľa zápisnice bol navrhnutý p. Pavol Bakálik 
Hlasovanie o návrhu:    za: 47, proti: 0, zdržalo sa: 0 
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K bodu č. 3 – voľba mandátovej komisie 
Mandátová komisia: predseda:  Pavel Pecník 
    členovia:  Ing. Emil Moťovský 

Ing. Dušan Sluka 
Hlasovanie o návrhu:    za: 47, proti: 0, zdržalo sa: 0 
 
Predseda mandátovej komisie vychádzajúc z prezenčnej listiny informuje, že na dnešnom 
valnom zhromaždení je prítomných 47 delegátov, ktorí zastupujú 21 MO to znamená, že 
zastúpenie MO je 95,45%. Tým je v zmysle stanov naplnená potrebná nadpolovičná väčšina 
zastúpených MO a na základe tejto skutočnosti konštatujem, že VZ je uznášaniaschopné. 
 
K bodu č. 4 – odovzdanie ocenení AHD 
1. Prezident HaZZ plk. Ing. Adrián Mifkovič odovzdal ocenenie za dlhoročné úsilie a prácu 
v HaZZ 
Ďakovný list s plaketou: 
 

  Marián Koňa   kpt. Igor Palkovič 

 mjr. Oto Hudec   npor. Jozef Gazdov 

Bc.  Stanislav Hladký  Ing. pplk. Ján Peknuša 

Ing. plk. Peter Hargaš      

 
 
2. Predseda AHD Ing. Peter Hargaš odovzdal ocenenia za prácu pre AHD, ktoré schválilo 
predsedníctvo na svojom zasadaní nasledovným členom a za pomoc AHD 
Čestné uznanie:  
 

Ing. plk. Viera Chlebíková   plk. Pavel Pecník 

Ing. pplk. Daniela Sirotová  Ing. plk. Dušan Sľuka 

Ing. pplk. Pavel Kollár  Ing. mjr. Roman Pračka 

Ing. mjr. Róbert Melcer  Mgr. mjr. Peter Nízky 

 npor. Jozef Dzurjovčin   npráp. Jozef Dvoriak 

Ing.PhD plk. Michal Mihálik   kpt. Štefan Sukovský 

 npor. Pavol Kardoš   mjr. Jaroslav Brezovák 

 kpt. Dušan Dreiseitel   mjr. Milan Trnka 

 mjr. Pavol Bakalík   npor. Vladislav Smažák 

Ing. plk. Michal Jurdík   pplk. Ján Slaninka 

Ing. pplk. Štefan Parimucha      

 
 
K bodu č. 5 – vystúpenie hostí 
Prezident APVV JUDr. Hristo Gluškov – v úvode ďakujem za pozvanie, gratulujem 
a ďakujem dosluhujúcemu predsedovi AHD Hargašovi a odovzdal ďakovný list. 
Informácia o APVV a UVD – rodičovský bonus nebude. Darovať svojim rodičom 2% dani. 
13 dôchodok vyplatený 2x november a december. Nárok majú všetci výsluhový 
dôchodcovia ktorý dovŕšili dôchodkový vek. Valorizácia 2024 14,5%. Soc. poisťovňa 
nepriznáva roky odpracované v zbore aj na základe judikatúry. 9.1.2025 som sa zúčastnil 
rokovania s MPSVR SR – úloha na novelizácii zákona 2025. Zabezpečenie pohrebu 
a dodanie úcty. Nemocnica sv. Michala 1.1.2024 zvýšila platby za služby – zdravotné 
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dôchodky. Vodičský preukaz, zbrojný preukaz, SBS, kúpeľný pobyt sú pre výsluhových 
dôchodcov o 50 % lacnejšie. Benefity sú na stránke APVV. UVD vznikla 2022 – jej členovia 
sú Asociácia policajtov vo výslužbe (APVV), Zväz vojakov Slovenskej republiky (ZVSR), 
Asociácia bývalých spravodajských dôstojníkov (ABSD), Asociácia hasičov na dôchodku 
(AHD). 
Riaditeľ školy SŠPO MV SR pplk. Ing. Marek Langa - poďakoval prítomným a upovedomil 
delegátov, že deň konania Valného zhromaždenia AHD je zároveň dňom  55. výročia 
založenia SŠPO MV SR. 
Prezident HaZZ plk. Ing. Adrián Mifkovič – poďakoval za pozvanie, spomenul 55. výročie 
založenia SŠPO MV SR. Zároveň spomenul osobné stretnutia s predsedom AHD s ktorým 
spolupracuje na spoločných rokovaniach.  
Dekanka Fakulty BI ŽU doc. Ing. Eva Sventeková, PhD. – poďakovala prítomným na 
valnom zhromaždení za pozvanie.  
 
K bodu č. 6 – správa o činnosti AHD 
Správu o činnosti predniesol predseda AHD Ing. Peter Hargaš, ktorá tvorí prílohu 
k zápisnici. 
 
K bodu č. 7 – prestávka 

K celkovému počtu delegátov na valnom zhromaždení po prestávke sa príchodom 
jedného člena stav zvýšil a to zo 47 na 48 delegátov. 

 
K bodu č. 8 – voľba volebnej a návrhovej komisie 
Prestávku ukončil predsedajúci a valné zhromaždenie pokračovalo v rokovaní. 
Predsedajúci vyzval  predsedu mandátovej komisie aby preveril uznášaniaschopnosť VZ. 
Predseda mandátovej komisie Pavol Pecník konštatoval, že na VZ je prítomných 48 
delegátov, teda o jedného delegáta viac. Zastúpenie MO sa nezmenilo a VZ je 
uznášaniaschopné.  
 
Predsedajúci predložil návrh na zloženie volebnej komisie:  
predseda volebnej komisie:  Ing. Martin Krajčovič  

členovia:   Ing. Róbert Simeonov 
      Miroslav Šuga 
Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0,  zdržali sa: 0 
 
Predsedajúci predložil návrh na zloženie návrhovej komisie:  
predseda návrhovej komisie:  Ing. Michal Mihalík PhD.  
            členovia:  Roman Pračka 

Miroslav Rybár 
Hlasovanie o návrhu:    za:  48, proti:  0,  zdržali sa: 0 
 
K bodu č. 9 –  správa o hospodárení za roky 2024 
Správu o hospodárení predložila Ing. Viera Chlebíková, prítomných informovala 
o hospodárení za rok 2024 a predložila na schválenie účtovnej uzávierky za rok 2024. 
Predsedajúci predložil na schválenie účtovnú závierku za rok 2024 
Hlasovanie o návrhu:    za  48,  proti:  0,  zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 10 – správa kontrolóra za rok 2024 
Správu predložil kontrolór AHD Ing. Michal Jurdík. Informoval VZ, že kontrola hospodárenia 
a kontrola činnosti AHD bola uskutočnená dňa 10.1.2025. Kontrola bola vykonaná na 
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predsedníctve a krajských výboroch AHD za dobu od 1.1.2024 do 31.12.2024. V správe je 
konštatované: 
- Počas revízie nebola v zápisoch v pokladničnej knihe zistená nezrovnalosť s 

kontrolovanými dokladmi a jednotlivé výdavky boli vynaložené v zmysle plánu výdavkov. 
- Kontrolou plnenia uznesení bolo zistené, že sa podarilo splniť takmer všetky prijaté 

uznesenia. Niektoré uznesenia sú trvalého charakteru a tak ich plnenie je kontrolované 
priebežne. 

- Z plánu činnosti predsedníctve AHD a miestnych organizáciách AHD vyplýva, že sa 
nepodarilo splniť všetky plánované aktivity. 

Predsedajúci predložil s odporúčaním aby správu kontrolóra VZ zobralo na vedomie. 
Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 11 – návrh zmeny stanov 
 
Návrh na zmenu stanov predložil predseda AHD Ing. Peter Hargaš. Informoval prítomných 
delegátov o dôvodoch zmeny niektorých ustanovení stanov. Predsedajúci predložil na 
schválenie zmenu stanov 
Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 12 – návrh plánu činnosti AHD na rok 2025 
návrh Plánu činnosti AHD na rok 2025 predniesol Ing. Bc. Milan Konárik PhD. Upozornil na 
to, že plán činnosť AHD je orientačný a má slúžiť najmä ako podklad pre vypracovanie 
plánov činnosti na krajských výboroch a v miestnych organizáciách. 
Predsedajúci predložil na schválenie plán činnosti na rok 2025 
Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 13 – návrh rozpočtu na rok 2025 
návrh rozpočtu AHD na rok 2025 predložila Ing. Viera Chlebíková. Upozornila na to, že 
hlavným zdrojom príjmov v roku 2025 budú členské príspevky členov AHD. Príspevky 
zvýšené o 1 €.  
Predsedajúci predložil na schválenie rozpočet na roku 2025 
Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 14 – voľba členov predsedníctva 
V ďalšom bode nasledovala voľba členov predsedníctva, (predsedu, podpredsedov AHD 
a predsedu KV AHD).  
 
Voľby vykonal predseda volebnej komisie Ing. Martin Krajčovič informoval delegátov 
o navrhnutých kandidátoch. Upozornil na to, že voľby budú verejné a hlasuje sa zdvihnutím 
ruky. 
1. Za predsedu Asociácie hasičov na dôchodku je navrhnutý  Ing. Bc. Milan Konárik 
Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0, zdržal sa: 0 
2. Za II. podpredsedu Asociácie hasičov na dôchodku je navrhnutý Ing. Milan Ivanič 
Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0, zdržal sa: 0 
3. Za predsedu Krajského výboru Bratislava je navrhnutý   Ing. Peter Hargaš  
Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0, zdržal sa: 0 
4. Za predsedu Krajského výboru Košice je navrhnutý   Mgr. Peter Nízky 
Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0, zdržal sa: 0 
5. Za predsedu Krajského výboru Žilina je navrhnutý    Ing. Tomáš Chromiak 
Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0, zdržal sa: 0 
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K bodu č. 15 – diskusia  
Ing. Michal Mihalík PhD. – Oslavujeme 15 výročie asociácie. AHD sme založili medzi 
medzerou HaZZ, dôchodcov a odborárov. Keď sme začínali, tak nás bolo cca 40 členov. 
Dnes je malý záujem a pri verbovaní členov sa mi dostane otázka „A čo z toho budem mať 
ja“ Čo za to.  
p. Koňa Marián – voľakedy sa robili stretnutia a či by nebolo možné znova dať požiadavku 
na stretnutia dôchodcov. 
 
K bodu č. 16 – návrh uznesenia  
Predseda návrhovej komisie Ing. Michal Mihalík PhD. predložil návrh na uznesenie Valného 
zhromaždenia AHD: 
1. Valné zhromaždenie AHD berie na vedomie: 

1.1. Správu Predsedu AHD o činnosti AHD, 
1.2. Správu o hospodárení AHD za rok 2024 
1.3. Správu kontrolóra AHD, 

2. Valné zhromaždenie AHD schvaľuje: 
2.1. Zmenu stanov AHD, 
2.2. Plán činnosti AHD na rok 2025, 
2.3. Návrh rozpočtu AHD na rok 2025, 

3. Valné zhromaždenie AHD zvolilo: 
3.1. za predsedu AHD bol zvolený Ing. Bc. Milan Konárik PhD.  
3.2. za 2 podpredsedu AHD bol zvolený Ing. Milan Ivanič 
3.3. za predsedu KV Bratislava bol zvolený Ing. Peter Hargaš  
3.4. za predsedu KV Košice bol zvolený Mgr. Peter Nízky 
3.5. za predsedu KV Žilina bol zvolený Ing. Tomáš Chromiak 

Hlasovanie o návrhu:    za: 48, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 17 – záver 
Rokovanie valného zhromaždenia ukončil Ing. Michal Jurdík a poďakoval všetkým 
prítomným za aktívnu účasť. 
 
 
V Žiline dňa 12.02.2025 
 
 
........................................................ 
Zapísal: Igor Palkovič  
 
 
........................................................ 
Overovateľ: Pavol Bakálik 
 
 

........................................................ 
Predseda AHD 

Ing. Bc. Milan Konárik PhD. 
 


